
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 02/06/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
  
 
 
ΘΕΜΑ:  «Κοινή Υπουργική Απόφαση επιτρέπει την χρήση μη ελληνικού 

συμπυκνωμένου γάλακτος για την παρασκευή ελληνικού γιαουρτιού» 
 

Κύριε   Υπουργέ, 

 

Δεχόμαστε πολλές διαμαρτυρίες από αγροτοκτηνοτρόφους για την έξω από κάθε λογική 

στήριξης της ελληνικής γαλακτοβιομηχανίας παραμονή σε ισχύ της  Κοινής Υπουργικής 

Απόφασης (ΚΥΑ) υπ’ αρ. 838/51008/19, η οποία ψηφίστηκε επί διακυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ 

και επιτρέπει στις γαλακτοβιομηχανίες με έδρα εντός της χώρας μας να χρησιμοποιούν 

γάλα συμπυκνωμένο προέλευσης από …χώρες της ΕΕ, προκειμένου για την παρασκευή 

ελληνικού(!) γιαουρτιού. Οι ως άνω κτηνοτρόφοι θεωρούν ότι κάθε παράταση στην ισχύ 

της παραπάνω Κοινής Υπουργικής Απόφασης τους εμπαίζει. Περεταίρω, η μη άμεση 

κατάργηση της ως άνω ΚΥΑ, με παράλληλη θεσμοθέτηση του …αυτονόητου, όπως 

επιβάλουν η κοινή λογική και το στοιχειώδες ενδιαφέρον για την οικονομική στήριξη των 

Ελλήνων παραγωγών γάλακτος, αποτελεί ένα απαράδεκτο αίσχος για τον κλάδο των 

Ελλήνων κτηνοτρόφων και τους οδηγεί σε απόγνωση και σε έλλειψη εμπιστοσύνης στην 

ελληνική πολιτική ηγεσία.  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

Προτίθεσθε να καταργήσετε την ΚΥΑ 838/51008/19, που επιτρέπει την χρήση μη ελληνικού 

συμπυκνωμένου γάλακτος για την παρασκευή ελληνικού γιαουρτιού, καθώς, με την 

παραμονή της σε ισχύ πλήττονται θανάσιμα οι ελληνικές αγροτοκτηνοτροφικές  

επιχειρήσεις παραγωγής γάλακτος; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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